



# IEEE Germany Section Distinguished Service Award

Diese Auszeichnung wird für außergewöhnliche Beiträge und Dienste zum Nutzen und zur Förderung der IEEE Germany Section verliehen. Diese Leistung umfasst oft die Tätigkeit für die Section in mehreren Funktionen oder in einer Position mit großer Verantwortung.

**Preis:**

Ein individualisiertes Zertifikat und 250,00 €

**Voraussetzung und Bewertungskriterien sind:**

Mitglieder der IEEE Germany Section mit herausragenden Leistungen in einem oder mehreren der folgenden Bereiche: Section Officers, Section Board Komitees, Chapter Leadership oder andere herausragende Dienst und Aktivitäten für die Section.

Bewertungskriterien sind:

- 1) Einfluss des Dienstes und der Beiträge zur Section
- 2) Führungsqualitäten
- 3) Aktivität und Innovation
- 4) Dauer und Umfang der Beteiligung

Gewinner des Distinguished Service Awards der letzten drei Jahre sowie Mitglieder des Auswahlkomitees sind nicht nominierungsfähig.

**Deadline:**

Eine Nominierung für den Distinguished Service Award der IEEE Germany Section ist bis zum 30.11.2021 per E-Mail an [philipp.sieberg@ieee.org](mailto:philipp.sieberg@ieee.org) möglich.

**Auswahlkomitee:**

- IEEE Germany Section Chair
- IEEE Germany Section Vice Chair
- IEEE Germany Section Student Representative
- IEEE Germany Section Awards & Recognition Officer



# IEEE Germany Section Distinguished Service Award

This award is given for exceptional contributions and service to the benefit and promotion of the IEEE Germany Section. This achievement often includes service to the Section in multiple capacities or in a position of significant responsibility.

## **Award:**

An individualized certificate and 250,00 €

## **Requirements and evaluation criteria:**

IEEE Germany Section members with outstanding service in one or more of the following areas: Section Officers, Section Board Committees, Chapter Leadership, or other outstanding service and activities for the Section.

Evaluation criteria are:

- 1) Influence of the service and contributions to the Section
- 2) Leadership skills
- 3) Activity and innovation
- 4) Duration and scope of involvement

Winners of the Distinguished Service Award for the past three years and members of the selection committee are not eligible for nomination.

## **Deadline:**

A nomination for the Distinguished Service Award of the IEEE Germany Section is possible until 30.11.2021 via email to [philipp.sieberg@ieee.org](mailto:philipp.sieberg@ieee.org).

## **Selection committee:**

- IEEE Germany Section Chair
- IEEE Germany Section Vice Chair
- IEEE Germany Section Student Representative
- IEEE Germany Section Awards & Recognition Officer